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Proces – verbal 
încheiat azi 18.11.2022  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali. Lipseste d-ul Veisa Alexe.  
           D-ul secretar general Nicolaita Viorel citeste procesul-verbal al sedintei anterioare .  
 Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba in unanimitate . 

D-na primar supune la vot ordinea de zi  mentionata in convocatorul nr.  2256/11.11.2022,  se aproba  
     in unanimitate .  
 D-ul presedinte Popa Liviu citeste ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli  
                      - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 

          -  Raportul  comp. Financiar-contabil 
   -  Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local 
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate 

             2. Întrebări, interpelări, petiţii 
            D-ul presedinte Popa Liviu citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli  
D-na primar – de la C.J. Olt am primit 100000 lei pentru situatii de extrema dificultate 
- Am mai primit din TVA 200000 lei 
- De la OCPI am primit 45000 lei pentru carti funciare 
D-na primar da citire suplimentarilor de venituri din cel de-al doilea tabel si suplimentarilor de 

cheltuieli, dupa care citeste primului tabel din proiectul de hotarare. Spune ca s-a scumpit carburantul          
(51.01.03.20.01.05), instinctoarele, trebuie luate altele, o imprimanta la comp. Agricol (51.01.03.20.05.30), 
sunt necesare reparatii la buldoexcavator (piese, nu manopera), scoala a cerut bani pentru lemne, transport 
cadre. Mai adauga faptul ca la asistenta sociala suntem deficitari, de aceea alocam acea suma pentru 
indemnizatii de handicap iar pentru un greder pe drumurile pietruite, santuri la Camin cultural si Scoala 
Floru s-au prevazut sume la cap. 84.03.01.20.02.00 . 

D-ul Matei Florin – sumele defalcate din impozitul pe venit vor fi cu 300000 lei mai putin, se 
compenseaza cu cei 300000 lei primiti  

- Am cerut sume din TVA pentru Asistenta sociala, nu stim daca vor veni sumele solicitate, 5000 
lei pentru concedii si 69000 lei pentru indemnizatii handicap am prins, e bine sa-i avem bugetati 
acolo 

D-ul Perieteanu Gheorghe – la reparatii buldoexcavator, ati platit totul sau mai este de plata? 
D-ul Matei Florin – inca nu s-au platit toti banii, pana in 20000 lei ar costa toate piesele, am luat un 

cauciuc imprumut de la Potcoava, vom incerca sa luam doua cauciucuri pentru motrice 
D-na primar – pe GAL intentionam sa luam un buldoexcavator nou, in care nu mai bagi decat 

motorina 
- 30000 lei la reparatii sunt doar bugetati, ii vom folosi daca va fi nevoie 
Se supune la vot punctul 1 de pe ordinea de zi, se aproba cu 9 voturi pentru si  o abtinere (d-ul 

Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 30 . 
            D-ul presedinte Popa Liviu citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 

2. Întrebări, interpelări, petiţii .    
  D-na primar – cei care au haznale conforme (fara infiltratii, conducte de degajari subterane), trebuie 
sa informam cetatenii sa le declare 

- Este un registru unde se inregistreaza 
- Sa informati cetatenii ca e bine sa fie declarate, la recensamant s-a declarat ca au baie, poate veni 

Garda de mediu in control, am pus si afise 
- Pe PNRR se va deschide program pentru canalizare si la UAT-uri cu mai putin de 2000 locuitori 
- Am actualizat proiectul de canalizare si asteptam sa-l depunem 
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- Trebuie bine dimensionata statia si nu poate functiona cu cateva racordari, de aceea au evitat la 
UAT sub 2000 locuitori 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 
 

        Preşedinte ,              Întocmit , 
       Popa Liviu                                        Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


